

LETTER NUMBER 321

1 1844-07-06

2 Monsieur le Supérieur de l'Institution des Joséphites, rue du Canal Bruxelles

Loués st. J. M. J.

Monsieur le Supérieur

Veillez demander à Mr l'abbé d'Amiens de dire 10 messes, pro defuncto sacerdote, aux honoraires d'un fr 50 cs. En cas que ces messes se disent, vous voudrez remettre 15 frs, et les porter à mon compte.

J'aime à croire, mon cher ami, que nos remarques vous seront utiles et que le bon Dieu bénira votre humble soumission aux desirs de vos Supérieurs. Soyons fidèles à la grace et le temps d'épreuves finira. Prions, soyons généreux dans notre dévouement, et le Seigneur se plaira à nous confier des enfants à élever pour sa gloire. Je me joins avec plaisir à vous pour obtenir ce que vous désirez. Mes compliments à Mr Edouard et à tous vos autres chers confrères.

Votre toujours dévoué Père en J. C.

Gand 6 juillet 1844

C. G. Van Crombrughe

6 July 1844

To the Superior of the Josephite Institution, Rue du Canal, Brussels

Praised be Jesus, Mary and Joseph

Dear Superior

Be so good as to ask the Parish Priest of Amiens to say 10 masses pro defuncto sacerdote, for a stipend of 1.50 francs; if he can, would you pay the 15 francs and put it on my account.

I like to believe, my dear friend, that our comments will be useful to you that and God will bless your humble submission to the desires of your Superiors. Be faithful to grace and the time of trial will finish. Let us pray, let us be generous in our devotion, and the Lord will be happy to entrust children to us to raise up for his glory. It is with pleasure that I join with you to obtain what you desire. My compliments to Mr Edouard and to all your other dear confreres.

Your ever devoted father in Jesus Christ,

Ghent 6 July 1844

C. G. Van Crombrughe